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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Peter Hultqvist (S)

2017/18:209 Försvarsmaktens inköp av hundar

Sveriges Radios granskning av Försvarsmaktens inköp av hundar lämnar en hel 
del övrigt att önska i fråga om kostnadskontroll. Hundarna har köpts in via en 
dansk mellanhand för 25 000 euro styck, hundar som mellanhanden själv köpt 
från en tysk uppfödare för 19 000 kronor styck bara några veckor tidigare. 
Marginalen för den danske uppfödaren är alltså över 1 000 procent, detta för ett 
inköp som inte ens är upphandlat på ett korrekt sätt. Enligt Sveriges Radio blir 
den tyske uppfödaren chockad när han hör vad hundarna kostat det svenska 
försvaret. Försvarsmaktens anslag ökar just nu och det är min åsikt att anslagen 
bör fortsätta öka tills de når 2 procent av bnp, något som krävs för att vi ska få 
en rimlig förmåga. Men det innebär inte carte blanche till vidlyftigt 
spenderande.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga försvarsminister Peter Hultqvist:

 

Tycker ministern att Försvarsmakten utövar en rimlig kostnadskontroll när de 
köper in hundar där säljaren har marginaler på 1 000 procent?

………………………………………

Mikael Oscarsson (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-02
Besvaras senast
2017-11-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


